
Jaroslaw Hupalo
Radny
Rady Miasta Wloclawek

Wloctawek, dnia 26.09 .2076r.

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloctawek

Interpelacja

Zwracam sig do pana prezydenta o interwencjg w MZD
wloclawek w sprawie dokonczenie utwardzenia dcie2ek na cmentarzu
komunalnym.

W odpowied zi na poprzedni4 interpelacjg uzyskalem informacjq , 2e w
pierwszej kolejnoSci ma byi robione odwietlenie dodatkowe na cmentarzu, a
przecie2 w bud2ecie miasta 100 tys. zrotych byro przeznaczone wta6nie na to
zadanie.


